
 
 
 
 

Aanbesteding opvang en begeleiding kwetsbare 
kinderen en lichte dagbesteding. 

 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: D.C. van Deutekom, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Raadsvragen over aanbesteding jeugdzorgvoorzieningen en dagbesteding 
Datum: 19 november 2020 

 

Geachte college, 

CDA Huizen heeft kennis genomen van aanstaande veranderingen in het zorgaanbod voor onze 
inwoners middels een aantal artikelen in de Gooi en Eemlander:  
Geen nieuwe dagbesteding voor demente mensen in 2021; 
Gooise afdeling Alzheimer Nederland bezorgd over wegvallen dagbesteding; 
Brandbrief van ouders Gooi en Vechtstreek: kwetsbare kinderen dreigen op straat te staan;  
'Veilige plek' voor Tim en Merlijn bij De Stal in Eemnes dreigt te verdwijnen. 

Daarnaast hebben vergelijkbare signalen ons ook langs andere wegen bereikt. Het zijn twee aparte 
‘dossiers’, maar gezien de grote overlap tussen beide vraagstukken wil CDA Huizen hier in 
samenhang vragen over stellen. In beide gevallen gaat het om kwetsbare mensen voor wie de 
noodzakelijke zorg op korte termijn dreigt weg te vallen. In al deze berichten gaat het om inwoners 
voor wie vaste structuur en continuïteit essentieel zijn: mensen met (beginnende) dementie en 
jongeren die vanwege sociaal-emotionele en/of psychiatrische problematiek speciale begeleiding en 
opvang ontvangen. In beide gevallen dreigt deze zorg weg te vallen doordat er te weinig aanbieders 
hebben ingeschreven op de aanbestedingen door de Regio. In beide gevallen benoemen de huidige 
aanbieders de onmogelijkheid om deze zorg te verlenen conform de aangepaste kwaliteitseisen en 
voorwaarden tegen de geboden tarieven.  

Wij hebben tevens kennis genomen van het artikel ‘Onrust over opvang kwetsbare kinderen en 
ouderen, maar wethouders preken hoop’ met daarin een eerste toelichting door de coördinerend 
wethouder en financieel wethouder van Hilversum is gegeven.  

Naar aanleiding van de genoemde artikelen en signalen die wij hebben ontvangen, willen wij u de 
volgende vragen stellen. 

1. Klopt het dat de grote meerderheid van de huidige aanbieders voor zowel opvang en 
begeleiding van jongeren met sociaal-emotionele en/of psychiatrische problematiek als voor 
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de lichte dagbesteding voor mensen met dementie zich niet heeft ingeschreven omdat zij de 
gevraagde zorg niet kunnen leveren binnen de geboden tarieven? 
 

2. Kunt u toelichten hoe het kan gebeuren dat na een uitgebreide marktconsultatie waarin de 
Regio in gesprek is gegaan met zorgaanbieders, er zo weinig (grotere) aanbieders uiteindelijk 
hebben ingeschreven? 

 
3. Kunt u aangeven welke zorgverleners dit betreft en hoeveel inwoners van onze gemeente 

hiermee gemoeid zijn? 
 

4. A) Op welke wijze wordt de zorg voor deze inwoners ook op de langere termijn 
gecontinueerd, op een wijze die aansluit bij hun zorgvraag? 

B) In hoeverre wordt hier rekening gehouden met een goede overdracht indien cliënten 
noodgedwongen van zorgaanbieder moeten wisselen, in het bijzonder voor de genoemde 
doelgroepen voor wie veranderingen een bovengemiddelde impact? 

5. Denkt het College met het geringe aantal aanbieders nog maatwerk te kunnen bieden aan de 
inwoners van Huizen die zorg of begeleiding nodig hebben?  

6. CDA Huizen ziet bij zowel de Regio als bij zorgaanbieders goede intenties en grote 
betrokkenheid. Desondanks bereiken ons zorgelijke signalen over de samenwerking tussen 
de Regio en zorgaanbieders. De CDA-fractie is benieuwd in hoeverre de samenwerking 
tussen de regio en zorgaanbieders en de aanbestedingsprocedure geëvalueerd worden door 
een onafhankelijke partij en of hieruit lessen worden getrokken voor de toekomst?  

 

Graag ontvangen wij zo mogelijk tijdig voor de raadsvergadering van 10 december a.s. een schriftelijk 
antwoord van uw college op de vragen. Mocht dat onverhoopt niet lukken, dan willen wij graag dat 
de vragen in de raadsvergadering van 10 december a.s. mondeling door de portefeuillehouder 
worden beantwoord. 
 
Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 
Danielle van Deutekom  
Raadslid CDA Huizen 

 


